
             

           

                    Zápis z veřejné schůze v Podlevíně    

             

Datum a čas:  4. října 2024,  18:00 hod        

Místo konání:  Hasičárna v Podlevíně        

Přítomni:  Osadní výbor - Jiří Linhart, David Macnar, Jana Podlipná 

  + 17 bydlících          

       

         

Informace:           

- výstavba opěrné zdi: po domluvě s Městem bude zeď ukončena v úrovni keře zlatého deště a 
kontejnerové stání zůstane se současných tvárnic, které se navýší na úroveň hasičské nádrže 
      

- akce Mikuláš: změna termínu na pátek 6.12.2024       

- změna v třídění odpadu - Město Nová Paka rozhodlo: ke každému č.p. s trvalým bydlištěm 
v Podlevíně bude na 5 let bezplatně pronajata nádoba (kontejner 120L) na plast a papír, poté se 
nádoba stává majetkem nájemce. Na stávajícím kontejnerovém stání zůstane pouze kov a sklo.  

- Město Nová Paka souhlasí s úpravou cesty ke hřbitovu a vysázením stromů, vlastníkům 
pozemků podél cesty byl zaslán záměr města o odkoupení těchto pozemků   
    

- od 1.1.2025 bude objekt hasičárny spravovat pouze Město Nová Paka prostřednictvím 
Osadního výboru Podlevín, na stránkách osady bude umístěn kalendář pro rezervaci akcí  
             
              

Připomínky:            
           

- Svoz odpadu – Zdeněk Doležal, Pan Bekr – vzhledem k velkému počtu chalupářů, kteří 
nebudou mít možnost tříděný odpad vložit do kontejneru, riziko vzniku černých skládek, 
zejména podél cest z Podlevína. Požadavek na osadní výbor – schůzka se starostou a se 
zástupci ostatních osad, pro zachování stávajícího svozu odpadů v osadách 

- Pan Krátký – řešení odvodnění cesty, dešťová voda při prudkých deštích stéká z obecní 



cesty na jeho pozemek, dochází k podmáčení pozemku. Již v minulosti na tento problém 
upozorňoval, k nápravě nedošlo. 

- Paní Heřmanová – cesta z Podlevína k bývalé Vekře, v místě břízek, sklon cesty ke svahu, 
v případě náledí a sněhu musí užívat daný úsek cesty, riziko sjetí do hlubokého příkopu 

- Pan Jelínek – omezení rychlosti 30km/h. V minulosti podal žádost na snížení rychlosti na 
pozemní komunikaci, která vede podél jeho pozemku, kde má záměr vybudovat garáž. 
Bez omezení rychlosti nebude kladně vyřízena jeho žádost o stavební pozemek. Do 
současné doby není ze strany města žádná info, jak byla jeho žádost vyřízena. 

- Paní Heřmanová – na dotaz kolik je na účtu osady. Ke dni 10.10.2024 je na účtu částka 
96.835,- Kč. 

- Pan Bekr – vyhrabání příkopu podél cesty od Dubiny na Balka. Při velkých deštích teče 
voda z pole po silnici, u domu pana Grofa zůstávají nánosy bahna. 

- upozornil na chybně osazené hrací prvky, na dětském hřišti – předsedou osadního 
výboru bylo panu Bekrovi sděleno, že osazení hracích prvků bylo konzultováno s osobou, 
která provádí pravidelné revize dětských hřišť na území Města Nová Paka. V říjnu 2024 
bude provedena revize dětského hřiště. Pokud budou zjištěny závady, pro které nebude 
hřiště provozuschopné, budou zjištěné závady odstraněny.  

 

 

 

             
       

     

 

          

  

   

 

 


